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Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: „Budući da je proteklo više od 100 dana od dana 

imenovanja novog Vijeća ministara BiH, interesira me koliko je zakonskih prijedloga utvrdilo 

i u parlamentarnu proceduru uputilo novoimenovano Vijeće ministara BiH. Podatke je 

potrebno dostaviti za svako ministarstvo, a naročito kada je u pitanju ispunjavanje obveza 

koje Bosna i Hercegovina ima na europskom i euroatlanskom sigurnosnom putu.“ 
 


